
ســایت فیفــا گزارشــی در خصوص رقابت بر ســر آقای گلــی در قاره هــای مختلف در 
انتخابــی جــام جهانی منتشــر کرد و در بررســی قاره آســیا بــه تمجید از اســطوره های 
فوتبــال کشــورمان پرداخــت. فیفا در خصوص آســیا نوشــت: »کریم باقــری، بازیکن 
میانــی تیــم ملی ایران عملکرد خیره کننده در انتخابی جام جهانی 1998 فرانســه به 
ثبت رساند و توانست در 14 بازی 19 گل به ثمر برساند. او در سال 1997 توانست پس 
از روماریو به برترین گلزن  یک ســال تقویمی در رقابت های ملی بدل شــود.« فیفا در 
ادامــه به بررســی برترین گلزن هــای انتخابی جام جهانی پرداخــت و از علی دایی به 
عنوان بهترین گلزن انتخابی جام جهانی 2006 آلمان صحبت کرد. دایی در آن رقابت 

ملــی  تیــم  بــرای  گل   9 توانســت 
کشــورمان بــه ثمــر رســاند. در حال 
جام جهانــی  انتخابــی  در  حاضــر 
2022 قطــر، علی مبخوت از کشــور 
امــارات بــا 14 گل با اقتــدار در صدر 
جدول قرار دارد و به احتمال فراوان 
او نیز می تواند عنوان بهترین گلزن 

را از آن خود کند. 

تمجید فیفا از کریم باقری و علی دایی اعتراض کنایه آمیز پرسپولیس به اشتباهات داوری

نیمی از پاداش سرخپوشان پرداخت شد
باشگاه پرســپولیس با ارسال نامه ای 
خطاب به ســازمان لیگ، فدراسیون 
اعتــراض  داوران  کمیتــه  و  فوتبــال 
خود را نســبت به قضاوت داوران در 
هفته های اخیر لیگ برتر اعلام کرد. 
در ایــن نامــه از فدراســیون فوتبال و 
کمیتــه داوران خواســته شــده توجــه 
بیشــتری نسبت به اشتباهات داوری 
»به سود برخی تیم ها« نشان بدهند 
و همچنیــن اقداماتی درنظر بگیرند 
تــا داوران با دقت بیشــتری قضاوت 
حســاس  هــای  هفتــه  در  و  کننــد 
اشــتباهاتی  چنیــن  باقی مانــده 
تکرار نشــود تــا سرنوشــت قهرمانی 
دهد.گفتنــی  قــرار  تأثیــر  تحــت  را 

مدیرعامــل  درویــش  رضــا  اســت، 
بــازی  از  قبــل  پرســپولیس  باشــگاه 
بــا صنعت نفــت در محــل تمریــن 
تیمش شــرکت کرد و به سرخ  پوشان 
قول داد تا قبــل از بازی دربی بخش 
دیگری از قرارداد و البته پاداش های 
معوقه شــان را پرداخت خواهد کرد. 
پرسپولیسی ها قبل از بازی سوپرجام 
با فولاد پــاداش بردهــای این فصل 
خــود را بــه جــز دو مســابقه دریافت 
کــرده بودند و از آن زمان تاکنون هم 
ســه پیــروزی دیگــر مقابل نســاجی، 
آلومینیوم و مس به دست آوردند تا 
نیمــی از پاداش های خود را دریافت 

کرده باشند.

طارمی بالاتر از همه غیر از بنزما و صلاح
پورتــو در حالــی دیشــب و دور رفــت مرحلــه یک هشــتم نهایی لیــگ اروپا، 
میزبــان لیــون بود که نشــریه آبــولا پیش از این بــازی، گزارشــی درخصوص 
مهدی طارمی منتشر کرد و از آمار فوق العاده او در لیگ پرتغال گفت. آبولا 
در ایــن گــزارش بازیکنانــی را انتخاب کــرده که در زمینه پــاس گل نیز موفق 
ظاهر شــده اند. ســتاره کشــورمان با درخشــش در بازی ابتــدای هفته مقابل 
پاکوش دی فریرا، آمار 13 گل و 12 پاس گل را به ثبت رسانده تا بتواند با 25 
تأثیرگــذاری روی گل به یکــی از بهترین مهاجمان دنیا تبدیل شــود.  جالب 
اســت طارمــی با ایــن آمار از بســیاری از مهاجمان دنیا پیشــی گرفتــه و تنها 

از کریــم بنزما )20 گل و 10 
پــاس گل( و محمد صلاح 
گل(  پــاس   10 و  گل   19(
طارمــی  اســت.  عقب تــر 
از بازیکنانــی مثــل امباپــه 
و  گل(  پــاس   10 و  گل   14(
دومنیکو براردی )12 گل و 

11 پاس گل( جلوتر است.

نیم فصل دوم لیگ برتر فوتبال زنان از فردا آغاز می  شود

محمودی: سپاهان را به جایگاه واقعی اش می  رسانیم
پریســا غفاری/ نیم فصل دوم لیگ برتر فوتبال زنان، فردا با میزبانی 6 شــهر 
آغاز می  شود. دور رفت لیگ در حالی به پایان رسید که شهرداری سیرجان با 
10 برد و یک تســاوی 31 امتیازی شــده و با صدرنشینی، دور برگشت را مقابل 
همیــاری ارومیه آغاز می  کند. ســیرجانی ها تعطیلات نیم فصــل را در جزیره 
کیش پشت سر گذاشته اند و با روحیه ای بهتر آماده هستند تا روند پیروزی های 
خود را تداوم بخشند. خاتون بم، تیم دوم جدول هم که یک باخت در پرونده 
دارد، با کیان نیشابور تیم نهم جدول رده بندی دیدار می  کند. هر چند مرضیه 

جعفــری با گلزنانــی همچون زهرا 
نگیــن  و  حمــودی  مونــا  قنبــری، 
زندی کارش در این مسابقه سخت 
نیست. اما سخت ترین پیکار هفته 
دوازدهــم، بین ســپاهان و نماینده 
البرز تیم های سوم و چهارم جدول 
 5 ســپاهانی ها  می  شــود.  برگــزار 
امتیاز بالاتر از رقیب خود هســتند و 
داشتن مهره ای چون  هاجر دباغی، 
بازیکن تیم ملی فوتبال کشــورمان 
در جــام ملت هــای آســیا، وزنــه را 
بــه نفــع تیــم اصفهانی ســنگین تر 

می  کند. بیان محمودی، سرمربی سپاهان درخصوص این رقابت به خبرنگار 
»ایــران« گفت: »البرز تیم خوبی اســت و در بــازی رفت خیلی ما را اذیت کرد 
تــا به برد برســیم، اما به هر حال مــا هم در این مدت خــوب تمرین کردیم و 
با صــدر۶ امتیاز اختلاف داریــم. می توانیم در نیم فصــل دوم جبران کنیم تا 
سپاهان به جایگاه واقعی  خود برسد. ما دومین خط دفاع لیگ را داریم و اگر 
تعطیلات نبــود، نتایج بهتری می گرفتیم. دو باخت داشــتیم که داوری روی 
عملکردمان تأثیرگذار بود.« گفتنی است در دیگر دیدارهای این هفته، ملوان 
انزلی - زارع باتری سنندج، ملی پوشان شهرکرد - سارگل بوشهر و پالایش گاز 

ایلام - ذوب آهن به مصاف هم می  روند.

آزمون و شاگردانش در سودای قهرمانی کافا
تیــم فوتبــال جوانان بانوان ایران فردا در اولین دیــدار تورنمنت کافا )جام 
آسیای مرکزی 2022( به مصاف ازبکستان می  رود. کیمیا رحیمی نیا، زینب 
شعبانی، کیمیا عباس زاده، نازنین زهرا منصور الوارس، فاطمه پسندیده، 
غزل مرشــدی، الهه افشاردوســت، فاطمه براتی، فاطمه ســادات ســتوده 
بحرینی، فاطمه ســرورزاده، سارا دیدار، مریم سلیمانپور، هستی فروزنده، 
نگیــن زنــدی، فریمهر خضری پنــاه، کیمیا کافی، ســیده زهــرا معصومی، 
محدثــه ذلفــی، فاطمــه یوســفی زاده و دیانا نــوروزی ترکیب تیــم ایران را 
تشــکیل می  دهند که در این تورنمنت به مصاف تاجیکســتان، ازبکستان و 
قرقیزســتان می روند. مریم آزمون ســرمربی تیم جوانان درخصوص این 
بازی ها به خبرنگار »ایران« گفت: »در این مسابقات 3 بازی بسیار سخت 
داریــم. بازی اول با ازبکســتان اســت که حریف بســیار سرســختی برای ما 
محســوب می شود و همیشــه قهرمان این تورنمنت شده است. متأسفانه 
زمان کافی برای آماده ســازی نداشــتیم و فقط یک اردوی 10 روزه بود ولی 

تمام تلاشمان را کردیم تا بازیکنان به یک آمادگی نسبی برسند.«

 مدافع قهرمانی از نیمه نهایی فوتسال زنان حذف می  شود!
دور برگشــت مرحله یک چهارم نهایی لیگ برتر فوتســال زنان فردا با انجام 
چهــار مســابقه برگزار می  شــود. در مهم تریــن دیدار آن پالایــش نفت آبادان 
میزبان مس رفسنجان اســت. نفتی ها قهرمان فصل گذشته و مس قهرمان 
دو فصل قبل فوتســال زنان بود و شــاگردان عاطفه رضایی با گل های مهســا 
کمالی توانستند این بازی خانگی را به سود خود به پایان ببرند و مدافع عنوان 
قهرمانی را شکست بدهند تا مسی ها بعد از روند سینوسی در مرحله  گروهی 
با یک برد غیرمنتظره و 2-0 از سد پالایش نفت آبادان بگذرند و نفت آبادان 
در آستانه حذف از نیمه نهایی قرار بگیرد. اما در مسابقه دیگر بوتاپارس ایران 
که دو بر یک موفق به شکست حفاری خوزستان شده بود، میزبان است تا در 
بازی خانگی بتواند دومین باخت را به خوزستانی ها تحمیل کند. هر چند آنها 
می  داننــد فاطمه پاپی مهاجم خطرناکی اســت که می  تواند هر لحظه دروازه 
آنها را تهدید کند. پیکان هم که دور رفت پرگل ترین بازی را با نتیجه 8- صفر 
در دور رفت رقم زد ،پذیرای پویندگان فجر شــیراز اســت. این تیم برای بازی 
برگشــت فرشــته کریمی را جذب کرده اســت و توانســته پیکان را به یک تیم 
زهردار تبدیل کند. تیمی که می تواند یک پای فینال باشــد. در آخرین رقابت 
هم نصر فردیس با سرمربی تیم ملی اش به میهمانی فرهان ملارد می رود.

مطمئنم برنده دادگاه CAS هستم

پادوانی: استقلال باید جبران کند
لئاندرو پادوانی، مدافع سابق و برزیلی استقلال بعد از آسیب دیدگی در ایران 
و مصدومیت نخاع، ویلچرنشین شد و برای ادامه درمان خود به برزیل رفت. 
این مدافع باوجود آســیب دیدگی در اســتقلال، بارها مدعی شــد که باشگاه 
ایرانی به تعهداتش عمل نکرده اســت و برای دریافت مطالباتش و همین 
طور غرامت درمانی به فیفا و دادگاه عالی ورزش شکایت کرد. گفته می شود 

درمانــی  غرامــت  درخواســت 
و  اســت  پادوانــی 9 میلیــون دلار 
علاوه بــر این، مبلغ 110 هــزار دلار 
هم بــرای مطالباتش درخواســت 
کرده اســت. باشــگاه اســتقلال در 
تازه تریــن خبــر اعلام کرد کــه رأی 
 19 پرونــده،  ایــن  در   CAS دادگاه
فروردین 1۴01 مشــخص می شود. 
پادوانی درباره اینکه چقدر امیدوار 
ورزش  عالــی  دادگاه  رأی  اســت 
به ســودش باشــد، به مهــر گفت: 

»منتظر رأی هســتم. این اولین موردی در فوتبال به این شــکل اســت که در  
CAS در جریان است. بنابراین نمی دانم رأی چه خواهد بود اما به پیروزی ام 
در CAS مطمئنــم. اســتقلال باید آســیبی را که به من رســیده اســت جبران 
کند.«او ادامه داد: » باشــگاه اســتقلال متأســفانه مرا رها کرده است. همه 
افرادی که در باشــگاه کار می کردند و کار می کنند، در تلویزیون شبکه های 
اجتماعی می گویند به من کمک می کنند ولی این دروغ است. « او یادآور 
شــد: »همه کسانی که روی ویلچر زندگی می کنند، مجبورند هزینه زیادی 
انجــام دهند. آزمایش، معاینه، فیزیوتراپی و... من با لباس تیم در زمین 
آســیب دیــدم. همه دیدند که خدمــات من در زمین چطور بوده اســت و 

امروز روی ویلچر هستم.«

کلانتری برکنار شد
جلسه هیأت مدیره باشگاه فجر شهید سپاسی شیراز دیروز برگزار شد و پس از 
بررســی عملکرد تیم و با توجه به کسب نتایج ضعیف با علی اصغر کلانتری، 
سرمربی باشگاه قطع همکاری صورت پذیرفت و در ادامه مسئولیت فنی تیم 
به مهرزاد معدنچی مربی کنونی و کاپیتان اسبق باشگاه سپرده شد. گفتنی است 
کلانتــری با فجری ها بــه لیگ برتر صعود کرد اما نتایج ضعیف و رتبه این تیم 

در پایین جدول باعث شد تا مدیران باشگاه شیرازی با او قطع همکاری کنند.

 پنجشنبه 19 اسفند 1400 فوتبال داخلی
 سال بیست و هشتم
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افزایش 27 صدم درصدی بودجه ورزش به تصویب نمایندگان مجلس رسید

بودجه ورزش 4 هزار میلیارد تومان افزایش یافت
محمدمهدی فروردین، رئیس فراکسیون ورزش مجلس در گفت وگو با »ایران«: با کمک وزیر راه تیم ملی با پرواز اختصاصی به کره می رود
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سه شــنبه  عصــر  ســدهی/  محمدمحمــدی 
نماینــدگان در صحــن علنــی مجلــس شــورای 
اســلامی بــا دســتور افزایــش بودجــه در برخی 
تشــکیل  ورزش  حــوزه  جملــه  از  حوزه هــا  از 
جلســه دادنــد و مطرح شــد کــه دولــت مکلف 
اســت 27 صــدم درصــد از کل بودجــه را بــرای 
همگانــی،  ورزش  مــدارس،  ورزش  توســعه 
بانــوان و  ورزش روســتایی و عشــایری، ورزش 
زیرســاخت های ورزش بویژه در حوزه معلولان 
در  مبلــغ  ایــن  دهــد.  اختصــاص  جانبــازان  و 
ردیف هــای مربــوط بــه وزارت ورزش و جوانان 
و وزارت آمــوزش و پــرورش در بودجه ســنواتی 
پیش بینی می شود و در اختیار وزارتخانه ها قرار 
می گیرد. در ســال های گذشته ارقام کوچکی به 
بخــش ورزش اختصــاص داده می  شــد امــا از 
سال 1400 این افزایش به 2 و نیم درصد رسید. 
در برنامــه توســعه ششــم در ســال 1401 بحث 
افزایش بودجه ورزش طی اســتحضاریه حذف 
شــد تــا این موضــوع در همــان دو و نیم درصد 
باقــی بماند. ایــن موضــوع نگرانی هایــی برای 
جامعه ورزش به وجود آورد و در ماه های اخیر 
یکــی از اصلی ترین مطالبات جامعه ورزش به 
افزایش بودجه اختصــاص یافت. این موضوع 
باعث شــد تــا اقداماتی توســط کمیســیون های 
ورزشــی صــورت بگیــرد. براســاس نگرانی های 
ورزشــی ها، لایحــه افزایــش بودجه بــه مجلس 
رفــت. ایــن موضــوع باعث شــد تــا نمایندگان 
مجلــس تصمیم بگیرنــد که موضــوع افزایش 
محوریــت  بــا  را  آینــده  ســال  ورزش  بودجــه 
پیشــنهاد دوبــاره مطرح کنند که ایــن اتفاق روز 
سه شــنبه افتاد و توســط دکتر احمد راستینه در 
صحــن مجلس مطرح شــد و بــا رأی قاطع این 
اتفــاق خوب بــرای حوزه ورزش افتــاد و بودجه 
ورزش با افزایش چشــمگیر 27 صدم درصدی 

به تأیید نمایندگان رسید.
محمدمهــدی فروردیــن در پاســخ بــه ایــن 
ســؤال که این افزایــش بودجه چقــدر می  تواند 
بــه ورزش کمــک کنــد، بــه خبرنــگار »ایــران« 
گفت:  »بودجه ورزش برای ســال آینده، 4 هزار 
میلیــارد تومــان افزایــش یافت و ایــن می  تواند 
روی پروژه هــای نیمــه تمــام ورزشــی تأثیرگذار 
باشد. علاوه بر این، مبلغ افزوده شده می  تواند 

سرانه ورزشی را ارتقا دهد.«

حــوزه  در  ورزش  اعتبــار  افزایــش  البتــه 
قهرمانی هزینه نمی شــود و در مدارس، ورزش 
همگانــی، ورزش روســتایی و عشــایری، ورزش 
بانــوان و پروژه های ورزشــی هزینه خواهد شــد 
اما قطعاً این موضوع در آینده باعث پیشرفت 
ورزش ایــران خواهــد شــد. رئیــس فراکســیون 
ورزش مجلــس در پاســخ بــه ایــن ســؤال کــه 
قهرمانــی  ورزش  در  چگونــه  موضــوع  ایــن 
تأثیرگذار خواهد بود، اظهار داشت:  »زمانی که 
زیرساخت ها مهیا شود، قطعاً قهرمان پرورش 
داده می  شود. استعدادهای ورزشی از امکانات 
اســتفاده و با شناســایی این اســتعدادها و رشد 
آنهــا در بُعــد قهرمانــی هــم فعالیــت خواهند 
کــرد. هــدف مجلــس از ایــن افزایــش بودجــه، 
قهرمان پــروری اســت.« تمــام اینهــا در حالــی 
اســت که ورزش همگانی اهمیت بسیار زیادی 
بــرای ســلامت جامعــه دارد و ایــن مهــم بارها 

توسط کارشناسان مطرح شده است.
صحبت هایــش  از  بخشــی  در  فروردیــن   
گفت:  »مــا معتقدیم با روند مثبتی که مجلس 
تعطیــلات  از  بعــد  دارد،  ورزش  بــه  نســبت 
عیــد نــوروز اتفاقــات خوبی درخصــوص طرح 
جامــع باشــگاهداری رخ خواهــد داد.« در ایــن 
میــان یکــی از اقدامات مثبت دولت ســیزدهم 
یازدهــم بحــث خصوصــی  ســازی  و مجلــس 
باشــگاه های پرســپولیس  و اســتقلال اســت که 
می  تواند گام مهمی بــرای ارتقای ورزش ایران 
در  مجلــس  ورزش  فراکســیون  رئیــس  باشــد. 
ایــن خصــوص بیان داشــت:  »این اتفــاق مهم 
و مثبتــی در دولــت کنونــی اســت. امیدواریــم 
که شــاهد خصوصی ســازی خــوب و اســتاندارد 

برای این دو باشــگاه باشــیم. اســتارت واگذاری 
دو باشــگاه خــورده و مهــم ایــن اســت که چرخ 
بــه  اســتقلال  و  پرســپولیس  خصوصی ســازی 
حرکــت درآمــده اســت، حــالا شــاید ســرعتش 
کــم باشــد اما ایــن اطمینان وجــود دارد که این 
اتفــاق تاریخــی بــه ســرمنزل مقصــود خواهــد 
رســید. حمایــت مجلــس باعــث شــد تــا ایــن 
اتفاق تاریخی برای ســرخابی ها بیفتد. مجلس 
آمادگــی خــود را اعلام کرد؛ از ایــن پس این دو 
باشــگاه می  توانند در بخش های مختلف نظام 
باشــگاه داری به ثبات برســند و درآمدزا باشند. 
این دو باشــگاه باید به درآمدزایی پایدار برسند 
و مشــکلات مالی شــان حــل شــود. مهم تریــن 
موضوع مردمی شــدن پرســپولیس و اســتقلال 
اســت کــه ســهامداران ایــن دو باشــگاه مــردم 

باشند.«
عــزم مجلــس یازدهــم حمایــت از ورزش 
طرفــداران  کــه  اســت  فوتبــال  بخصــوص  و 
گذشــته  روزهــای  در  دارد.  زیــادی  بســیار 
عــزل شــهاب الدین عزیــزی خــادم از ریاســت 
فدراســیون فوتبــال مهم ترین موضــوع در این 
رشته محســوب می  شد؛ اتفاقی که باعث شد تا 
میرشاد ماجدی به عنوان سرپرست  فدراسیون 
فوتبال انتخاب شــود.  رئیس فراکسیون ورزش 
مجلــس کــه پــس از ایــن اتفــاق به ســاختمان 

فدراســیون رفت و جلســه ای با اعضــای هیأت 
فعلــی  شــرایط  درخصــوص  داشــت،  رئیســه 
فوتبــال گفــت:  »قطعــاً بعــد از هــر تغییــری، 
تبعاتی هم وجود خواهد داشــت. تغییرعزیزی 
خــادم بــه دلیــل نارضایتی بــود و به ایــن دلیل 
نقــاط مختلفــی کــه خرابــی در فدراســیون بــه 
وجــود آمــده اســت باید بعــد از اصــلاح انتظار 
بهبودی داشــته باشــیم. دوســتان هیأت رئیسه 
به این جمع بندی رســیده بودند که شرایط نیاز 
بــه تغییر دارد و مســئولان کنونی بــرای اصلاح 
امــور باید قوی تر حرکت کنند. مســئولان کنونی 
فدراســیون در بحــث، مدیریــت، اجــرا و تغییر 
ساختار کار دشواری در پیش دارند اما این اراده 

در فدراسیون وجود دارد.«
او صحبت هــای خود را این گونــه ادامه داد:  
»ما خیلی خوشبین هستیم که مسئولان کنونی 
نماینــدگان  ببرنــد.  پیــش  را  امــور  فدراســیون 
مجلــس ثابــت کردند که همیشــه کنــار ورزش 
هســتند چــون معتقدیــم کــه ورزش ظرفیــت 
بزرگــی دارد کــه اگر خــوب مدیریت شــود برای 
نظــام و انقــلاب یــک فرصــت عالی محســوب 
می  شــود. هــر لحظه کــه لازم باشــد در خدمت 
از  یکــی  بــود.  خواهیــم  فوتبــال  فدراســیون 
موضوعــات پیــش روی تیم ملی فوتبــال بازی 
با کــره جنوبــی در انتخابــی جام جهانی اســت 

کــه البتــه تــدارکات ایــن ســفر فراهم شــده و از 
وزیــر راه و شهرســازی تشــکر می  کنــم چــرا کــه 
بــا هماهنگــی آقــای رســتم قاســمی تیــم ملی 
فوتبــال بــا پــرواز اختصاصــی بــه کــره جنوبــی 
خواهد رفــت.« فروردیــن درخصوص موضوع 
بیــان  اساســنامه فدراســیون فوتبــال  حســاس 
داشت:  »عزیزی خادم روحیه قهری با مجلس 
از مجلــس کمــک  مــوردی  و درهیــچ  داشــت 
نمی خواســت اما این گروه جدید تعامل خوبی 
دارد و قطعاً مجلس تعامل خوبی درخصوص 
رفع نواقص اساســنامه خواهد داشت. هر زمان 
هیــأت رئیســه فدراســیون فوتبــال درخواســت 
تشــکیل جلســه را برای رفع نواقص به مجلس 
بدهد، در کنار دوستان فدراسیون خواهیم بود. 
جلسه فدراسیون فوتبال با مجلس برای بحث 
اساسنامه بعد از تعطیلات نوروز برگزار خواهد 

شد.«
10 اســفندماه 1400 آخریــن زمان بــرای رفع 
نواقص اساسنامه فدراسیون فوتبال بود که البته 
این اتفاق نیفتاد و حالا مشخص نیست که فیفا 
چــه تصمیمی درخصوص فوتبال ایران خواهد 
گرفت. رئیس فراکسیون ورزش مجلس در این 
خصوص بیان داشــت:  »هیأت رئیســه به دلیل 
تغییــرات از فیفــا وقــت می  گیــرد تــا اساســنامه 

اصلاح شده هر چه زودتر ارسال شود.«

 عزیزی خادم روحیه قهری با مجلس 
داشت و هیچ وقت از مجلس کمک 
نمی خواست
 جلسه فدراسیون فوتبال با مجلس 
برای بحث اساسنامه بعد از 
تعطیلات نوروز برگزار می  شود
 هیأت رئیسه به دلیل تغییرات از فیفا 
وقت می  گیرد تا اساسنامه اصلاح 
شده ارسال شود

کارگـروه صـدور مجـوز  گـروه ورزشـی/ 
دیـروز  ظهـر  از  بعـد   AFC حرفـه ای 
در خبـری اعـلام کـرد فعالیـت کمیته 
فدراسـیون  حرفـه ای  مجـوز  صـدور 
تعلیـق  حالـت  بـه  ایـران  فوتبـال 
درآمـده اسـت. دلیـل ایـن تصمیم به 
نوعـی پـس از راسـتی آزمایی مـدارک 
باشـگاه های ایـران بوده اسـت. کمیته 
صـدور مجـوز حرفـه ای فوتبـال ایـران 
در پرونـده صـدور مجـوز موقـت برای 
پرسـپولیس  و  اسـتقلال  تیم هـای 
مالکیتـی  و  مالـی  مشـکلات  به رغـم 
بارهـا مورد انتقـاد قرار گرفت و متهم 
مقـررات  گرفتـن  نادیـده  و  تبانـی  بـه 
کنفدراسـیون فوتبال آسـیا شد. کمیته 
حضـور  بـا  حرفـه ای  مجـوز  صـدور 
مصطفـوی  داریـوش  ماننـد  افـرادی 
اسـتیناف  کمیتـه  رئیـس  عنـوان  بـه 
رئیـس  عنـوان  بـه  عباسـی  سـعید  و 
کمیتـه بـدوی صـدور مجـوز حرفـه ای 
بـرای فصل 2022 پرماجراترین سـال 
کـه  گذاشـت  سـر  پشـت  را  فعالیتـش 
در نهایـت منجـر بـه حـذف اسـتقلال 
قهرمانـان  لیـگ  از  پرسـپولیس  و 
هیچ کـس  کـه  اتفاقـی  شـد؛  آسـیا 
ایـن  در  نکـرد.  قبـول  را  مسـئولیتش 
از  بارهـا  مصطفـوی  داریـوش  مـدت 

قـدرت نفـوذش در AFC گفـت. او در 
داده  انجـام  آذر  کـه 28  مصاحبـه ای 
کمیتـه  بـه   AFC« بـود:  گفتـه  بـود، 
اختیاراتـی  حرفـه ای  مجـوز  صـدور 
تأییدیـه  مطئمنـا  آنهـا  و  اسـت  داده 
می داننـد  و  می کننـد  قبـول  را  مـن 
یـک  تیم هـا  ایـن  مشـکلات  کـه 
در  نیـز   AFC و  نمی شـود  حـل  روزه 
می کنـد.  همـکاری  خصـوص  ایـن 
 ۶0 پرسـپولیس  و  اسـتقلال  تیم هـای 
حتـی  و  دارنـد  هـوادار  نفـر  میلیـون 
حاضـرم خـودم نیـز بـه کنفدراسـیون 
فوتبـال آسـیا بـروم و در این خصوص 
می دهـم  قـول  و  کنـم  صحبـت 
مشـکلات ایـن دو تیـم در حـال حـل 
شـدن اسـت« کـه البتـه این مشـکلات 
آسـیا  از  سـرخابی ها  و  نشـد  برطـرف 

شـدند. حـذف 
ë  را کارش  بــدوی  کمیتــه  اولیایــی: 

درست انجام داده است
کمیتــه  عضــو  اولیایــی،  کاظــم 
بدوی صــدور مجوز حرفــه ای درباره 
تعلیــق فعالیــت  ایــن کمیتــه اظهار 
روی  به شــدت  »فوتبــال  داشــت: 
اســت  حرکــت  در  استاندارد ســازی 
همیــن  بــا  دارد  توقــع  هــم   AFC و 
نیــز  ایــران  در  اســتاندارد ها  شــدت 

رعایت شــود. در عملکرد ما اشکالی 
بــوده و ما باید فاصله صــدور و عدم 
صــدور مجوز هــا را بررســی کنیــم تــا 
بفهمیــم نقــص کار کجا بوده اســت. 
 AFC کــه حتمــاً کار مشــکل داشــته 
چنیــن تصمیمی گرفته اســت و باید 
جزئیــات کار اعــلام شــود. کمیته هــا 
اساســنامه   58 مــاده  مبنــای  بــر 
و  نیســتند  اجرایــی  عوامــل  جدیــد، 
او  هســتند.«  تصمیم گیرنــده  فقــط 
تشــخیص   AFC آیــا  اینکــه  دربــاره 
داده کــه فدراســیون ایــران بــه دنبال 
اســتاندارد های  رعایــت  دورزدن 
صــدور مجوز حرفه ای بوده اســت به 

تســنیم گفت: »ما کشوری هستیم که 
بیشــتر می خواهیم با ریش ســفیدی 
حــل  را  مســائل مان  میانجی گــری  و 
کنیــم. فکــر می کنم با ایــن وضعیت 
را  مــا  خیلــی  تعلیــق  تصمیــم 
شــگفت زده نکرد، چون کار ها انجام 
نشــده اســت. احتمــالًا از فدراســیون 
ممکــن  و  می خواهنــد  توضیحاتــی 
اســت این تعلیــق برطرف شــود. در 
غیر این صورت، باید این کار )پروسه 
صدور مجوز حرفه ای( را ســال آینده 
AFC خــودش انجــام دهــد. کمیتــه 
بــدوی صــد درصد کارش را درســت 

انجام داده است.«

فعالیت کمیته صدور مجوز حرفه ای فدراسیون فوتبال ایران تعلیق شد

باشــگاه ســپاهان سه شــنبه اعــلام کرد کــه کمــک داور ویدیویــی )VAR( را به  رسوایی جدید با حکم کنفدراسیون فوتبال آسیا
صورت آفلاین در دیدار اخیر این تیم برابر فجرسپاسی در لیگ برتر آزمایش 
کرده اســت؛موضوعی که با واکنش فدراسیون فوتبال مواجه شد و در سایتش 
نوشــت: »راه اندازی این ســامانه بر اســاس اســتانداردها و قوانین فدراســیون 
جهانی فوتبال تنها با تأیید فیفا و با هماهنگی فدراسیون فوتبال ایران جهت 
پیاده سازی در مسابقات صورت می گیرد، لذا انجام هرگونه تست های فنی و 
آزمایشی آنلاین و یا آفلاین تنها با اعلام و کسب تأییدیه از فدراسیون جهانی 
فوتبــال توســط فدراســیون فوتبــال ایــران امکانپذیر بــوده و بر همین اســاس 
مســئولیت پیامدهــا و تبعــات قانونــی اقداماتی که خــارج از ایــن چهارچوب 
انجــام شــود، متوجــه عامــلان ایــن گونــه فعالیت هــای غیرحرفــه ای خواهد 
بــود. فدراســیون فوتبال، فرایند پیاده ســازی سیســتم کمــک داور ویدیویی در 
مسابقات ملی و باشگاهی را از ابتدا تحت نظر فدراسیون جهانی دنبال کرده 
و بدیهی است کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال نیز بر مبنای قواعد و قوانین 
موجود نسبت به اقدامات اخیر تصمیم گیری های لازم را انجام خواهد داد.«

لیگ برترِ جادوگرهای فوتبال
اخیــراً دوبــاره اخبار و شــایعاتی در مــورد همکاری یک ســرمربی لیگ برتری 
بــا جادوگر و تغییر نتایج در لیگ برتر شــنیده می شــود. این بــار اما پای الف-

الف در میان نیســت و گویا یکی از ســرمربیان لیگ برتری به شــکل مســتقیم 
بــا دعانویــس لاکچــری تهــران ارتباط گرفتــه و همــکاری می کند. بــه گزارش 
طرفداری، آقای سرمربی بابت هر نیم ساعت مشاوره با ابوادریس، مبلغ 16 
میلیون تومان به او می  پردازد و البته این مبلغ جدا از قول و قرارها و توافقات 
دیگری است که بین آنها مطرح شده است. برهمین اساس، قرار شده درباره 
همــکاری بــا این دعانویس از ســرمربی در نشســت خبری قبــل از بازی هفته 
بیست  ودوم لیگ برتر سؤال شود و باید دید آقای سرمربی چه پاسخی به این 
ســؤال خواهــد داد. آیا پاســخ خواهد داد یا به شــکلی ســعی در رد کردن این 
ســؤال و پاســخ ندادن به آن خواهد داشت. شــاید هم اصلًا در نشست خبری 
حاضر نشــود و پرســش این ســؤال را به هفته بعد بیندازد. اما هرچه هســت، 

واکنش او می تواند بسیاری از ابهامات را در مورد این شایعه مشخص کند.

VAR  واکنش به اقدام سپاهان برای تست

ژه
سو

جلسه چندی پیش فراکسیون ورزش مجلس با اعضای هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال پس از عزل  عزیزی خادم


